
Ik zelf ben, sinds menthol sigaretten niet meer mogen worden gemaakt en verkocht, over gegaan 

naar het vapen van menthol e-vloeistof. Na een lange perioden van gewenning ben ik blij dat ik dit 

kan roken i.p.v. van sigaretten en ik zou ik zelfs niet meer terug willen naar het roken van sigaretten. 

Het verbieden van andere smaakjes voor e-vloeistoffen dan alleen tabakssmaken zou voor mij 

beteken dat ik geen andere opties meer heb. Het zou voor mij ook hetzelfde zijn als wanneer de 

overheid zou zeggen dat we van alcohol alleen nog maar jenever over zouden houden en gin, wodka, 

whisky, tequila en alle andere smaken alcohol zou verbieden. Nog daar gelaten dat de negatieve 

gevolgen op de samenleving van alcohol vele male erger zijn dan die van sigaretten. Maar op de een 

of andere duistere reden is het gebruik van alcohol en zijn gevolgen volledig geaccepteerd. 

We leven in een vrij land en geen dictatuur waar mensen zelf keuzes kunnen en mogen maken. Dat 

een overheid een taak heeft het volk te informeren over de slechte gevolgen van bepaalde 

producten, absoluut, maar een overheid die smaken en dus keuzevrijheid gaat bepalen voor zijn volk, 

gaat naar mijn mening te ver. 

Ik heb het gevoel, net zoals met zoveel zaken tegenwoordig, dat een kleine groep, die het hardst 

schreeuwt dat iets niet meer mag, gehoord wordt en dat hier maatregel voor worden genomen. 

Maar de grote meerderheid die hier ook wat van vindt wordt niet gehoord.  

Wij hebben een volksvertegenwoordiging gekozen die voor onze rechten, plichten, waarden en 

normen op moet komen. We wonen in een land waar we de vrijheid hebben om over zijn eigen leven 

te beschikken en zijn eigen keuzes te maken met in acht name van zijn verantwoordelijkheden naar 

zichzelf en de maatschappij. De mogelijkheid om zelf te kiezen welke smaak alcohol, welk soort vlees, 

welke soort groenten, welke soort snacks, welke soort snoepgoed en welke smaak e-vloeistof, hoort 

daar ook bij.  

Ik heb verschillende vrienden die overgeschakeld zijn van gewone sigaretten naar e-sigaretten en 

daarbij juist hebben gekozen voor een andere smaak zoals menthol, omdat de tabakssmaak van de e-

vloeistoffen niet lekker is. Wanneer dus e-vloeistoffen met een smaakje verboden gaan worden, is er 

een risico dat deze e-smokers weer overstappen naar gewone sigaretten. Het hebben van andere 

smaken maakt het juiste voor rokers aantrekkelijk om over te stappen naar e-sigaretten. Daarbij is 

het voor veel e-rokers ook gemakkelijker om de dosis van de nicotine te verlagen waardoor de 

afhankelijkheid daarvan ook minder wordt. Ik zelf heb mijn nicotine gehalte al verlaagd van 6 mg/ml 

naar 3 mg/ml. 

Ook heb ik voorbeelden van mijn eigen neefje en zijn vrienden die een tijdje e-sigaretten hebben 

uitgeprobeerd met zoete smaakjes toen het in de mode was voor jongeren. Zij zijn daarna niet 

overgestapt op het roken van sigaretten. De stap was immers veel te groot en de smaak van hun e-

vloeistof was niet terug te vinden in gewone sigaretten. Door alleen e-vloeistoffen toe te staan met 

tabakssmaak zal die overstap voor jongeren wellicht een stuk eenvoudiger zijn. 


